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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Д-р инж. Веселин Тодоров, председател на Съвета на браншовите организации към Българската търговско-
промишлена палата (БТПП), участва в бизнес форума на инициативата "Три морета" като част от официалната
делегация, водена от президента на Република България Румен Радев. В рамките на работните срещи и дискусии
д-р Тодоров сподели пред колеги и партньори своята визия за ролята на страните от регион... 

Ахмад Алаедин, председател на Ливано-българския бизнес съвет (ЛББС) посети БТПП и разговаря с
председателя, Цветан Симеонов. По време на срещата Алаедин информира за предстоящо посещение на
ливанска бизнес делегация през есента на тази година. Делегацията ще бъде предвождана от представители на
ливанската правителство и ще включва компании от хранително – вкусовата промишленост. Предвижда се в Соф... 

Председателят на БТПП, Цветан Симеонов и екипа на международния отдел на палатата участваха във
видеоразговор с ръководството на Търговската камара на Куба. В разговора взеха участие посланика на България
в Куба, Н.Пр. Д-р Тодор Кънчевски, посланика на Куба в София, Н. Пр. Мариета Гарсия Хордан и Антонио Корона,
президент на Търговската камара на Куба. Разговорът бе открит от Минчо Христов, търгов... 

За поредна година синдикални организации, представители на бизнеса и публична власт уважиха Международния
ден на загиналите и пострадалите при трудови злополуки и професионални болести. Денят се чества на 28 април,
в България се реализира от синдикалната организация Конфедерация на независимите синдикати в България
(КНСБ). Председателят на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) Цветан Симе... 

Заглавие: Страните от инициативата "Три морета" имат потенциал да се превърнат в гръбнака на европейската
икономика от ново поколение
Дата: 29.04.2025 12:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Ливанска бизнес делегация пристига у нас през есента
Дата: 29.04.2025 10:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Видеоразговор с ръководството на Търговската камара на Куба
Дата: 29.04.2025 09:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Близо 1/3 по малко смъртни случаи от трудови злополуки у нас през 2024 г.
Дата: 29.04.2025 09:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Информационен семинар по проект "IntegrAGE", програма Интеррег, териториално сътрудничество
"Дунавския регион"

https://www.bcci.bg/news/20941
https://www.bcci.bg/news/20938
https://www.bcci.bg/news/20937
https://www.bcci.bg/news/20936
https://www.bcci.bg/news/20935


В БТПП се проведе информационен семинар по проект IntegrAge. В семинара участваха представители на
социалните партньори, центрове за професионално обучение и фирми. Целта на семинара беше да се представят
постигнатите резултати по проекта, както и да се проведе дискусия по "представения план за действие" в
изпълнение на основната цел на проекта - създаване на благоприятна среда за задържането на х... 

В Българската търговско-промишлена палата се проведе среща между Диана Митева – председател на УС на
сдружение "Дамски форум" , Диана Пазаитова - управител, FAMA Consulting, член на Управителния съвет и
председателя на БТПП Цветан Симеонов. Сдружението е създадено преди 18 години, има повече от 150 членове
и работи тясно с неправителствени организации, бизнес клубове и образователни институции. На... 

Пълномощният министър Божидар Патинов, който е новоназначеният ръководител на Службата по търговско-
икономически въпроси (СТИВ) на България в Дания посети Българската търговско-промишлена палата (БТПП) и
проведе конструктивен разговор с председателя Цветан Симеонов. Патинов получи актуална информация за
развитието на българската икономика и сподели своето виждане за възможностите за задълбочаване ... 

Кюстендилска търговско-промишлена палата, в подкрепа на изразеното становище на Туристическо дружество
"Осогово", се обявява категорично против изграждането на ветроенергиен парк в Осогово, се посочва в
прессъобщение до медиите от Кюстендилска търговско-промишлена палата. Палатата изразява категорична
позиция, че планината е ценен природен, туристически и екологичен ресурс за региона и България, к... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
19)

Икономическата активност в еврозоната започна постепенно да се възстановява през 2024 г. Постъпващите данни
сочат умерен растеж през първото тримесечие на 2025 г. Рисковете обаче се засилиха на фона на изключителна
несигурност, до голяма степен свързана с търговията. Износителите от еврозоната сега са изправени пред нови
бариери, а напрежението на финансовите пазари и геополитическата несигурност ... 

Днес, 29 април, президентът Румен Радев ще участва в 10-ата Среща на върха на Инициативата "Три морета",
съобщиха от канцеларията на държавния глава. Регионалният формат за задълбочаване на сътрудничеството и
насърчаване на свързаността в енергийната, транспортна и дигитална сфера обединява 13 държави от
Европейския съюз. Това са: България, Естония, Латвия, Литва, Полша, Чехия, Словакия, Унгария, ... 

Дата: 29.04.2025 09:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Сдружение "Дамски форум" сподели опит и практики за утвърждаване ролята на жените в
обществото
Дата: 29.04.2025 11:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: СТИВ проучва възможностите за задълбочаване на икономическото ни сътрудничество с Дания
Дата: 29.04.2025 10:38
Медия: Financialtribune.bg

Заглавие: Кюстендилска търговско-промишлена палата се обявява против изграждането на ветроенергиен
парк в Осогово
Дата: 28.04.2025 15:58
Медия: Кубер Прес

Заглавие: EЦБ иска небанковите институции да бъдат подчинени на строги правила
Дата: 29.04.2025 08:33
Медия: Икономически живот

Заглавие: Президентът Радев ще участва в 10-та Среща на върха на Инициативата "Три морета"
Дата: 29.04.2025 09:00
Медия: Банкеръ

https://www.bcci.bg/news/20939
https://financialtribune.bg/bg/mrezhata/stiv-prouchva-vazmozhnostite-za-zadalbochavane-na-ikonomicheskoto-ni-satrudnichestvo-s-daniya/
http://kuber-press.com/fullnews.php?id_news=73357
https://ikj.bg/novini/etsb-iska-nebankovite-institutsii-da-badat-podchineni-na-strogi-pravila/
https://banker.bg/2025/04/29/prezidentat-radev-srestha-varha-tri-moreta/


Представителите на бизнеса потвърдиха намеренията си Държавният глава удостои с плакет "Св. св. Кирил и
Методий" Националната библиотека на Полша за значим принос към съхранението и популяризирането на
Супрасълския (Ретков) сборник Перспективите за насърчаване на икономическия обмен и инвестициите между
България и Полша обсъди президентът Румен Радев на среща с представители на Полско-българската ... 

Нетните продажби на фармацевтичната компания са се увеличили с 15% до 13,2 млрд. долараФармацевтична
компания Novartis отчете по-добри от очакваните продажби за първото тримесечие и повиши прогнозата си за
цялата година. Нетните продажби са се увеличили с 15% до 13,2 млрд. долара, в сравнение с 13,12 млрд. долара,
очаквани от анализаторите в анкета на LSEG. Тримесечните коригирани основни оператив... 

България ще бъде първата държава в Европа с действащ реактор от типа AP1000. Това каза министърът на
енергетиката Жечо Станков на симпозиум, организиран от "Уестингхаус" в София. По думите му страната ни вече
има одобрена площадка и ОВОС за проекта, а в момента се работи по финансирането и координацията с
Европейската комисия.Жечо Станков информира, че вчера е провел разговор с министъра на енерге... 

България разполага с най-добрия енергиен микс, обясни министърът на енергетикатаБългарската енергийна
система е стабилна и не се очакват проблеми. Това каза министърът на енергетиката Жечо Станков пред
журналисти преди началото на семинара, организиран от "Уестингхаус" (Westinghouse) в "Гранд Хотел Милениум",
предаде БТА. Коментарът му бе в отговор на въпрос дали съществува риск страната ни да ост... 

Българската енергийна система е стабилна и не се очакват проблеми. Това каза министърът на енергетиката
Жечо Станков пред журналисти преди началото на семинар, организиран от "Уестингхаус" (Westinghouse) в "Гранд
Хотел Милениум". Коментарът му бе в отговор на въпрос дали съществува риск страната ни да остане без
електричество по примера на Испания и Португалия. По думите му именно ядрената енергет... 

През 2023 блокът си постави за цел да съставлява 20% от световната верига за създаване на стойност от
микрочипове до 2030, но все още е много далеч от товаВ понеделник одиторите на Европейския съюз
предупредиха, че блокът е опасно зависим от Китай по отношение на основните микрочипове, захранващи всички
видове продукти - от автомобили до перални машини. В доклад, публикуван в понеделник, Европейск... 

Заглавие: Радев на среща във Варшава. Идват нови инвестиции
Дата: 29.04.2025 07:39
Медия: Зарата

Заглавие: Силното тримесечие на Novartis повиши прогнозата за цялата година
Дата: 29.04.2025 10:07
Медия: Profit

Заглавие: България ще има първия работещ реактор AP1000 в Европа, каза министър Станков
Дата: 29.04.2025 10:07
Медия: Утро Русе

Заглавие: Министър Жечо Станков: Българската енергийна система е стабилна и не се очакват проблеми
Дата: 29.04.2025 09:52
Медия: Епицентър

Заглавие: Българската енергийна система е стабилна и не се очакват проблеми, каза министърът на
енергетиката Жечо Станков
Дата: 29.04.2025 09:39
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Въпреки European Chips Act: Европа остава в опасно зависима от Китай за основни чипове
Дата: 29.04.2025 09:06
Медия: Profit

Заглавие: От минни гиганти до петролни играчи - големите компании залагат все повече на "белия водород"

https://zarata.info/%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%B2-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%80%D0%B5%D1%89%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%B2-%D0%B2%D0%B0%D1%80%D1%88%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%B8%D0%B4%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8-%D0%B8/
https://profit.bg/article/2025042906293526285
https://utroruse.com/article/1111999/
https://epicenter.bg/article/Ministar-Zhecho-Stankov--Balgarskata-energiyna-sistema-e-stabilna-i-ne-se-ochakvat-problemi/385424/4/0
https://www.bta.bg/bg/news/economy/880475-balgarskata-energiyna-sistema-e-stabilna-i-ne-se-ochakvat-problemi-kaza-minista
https://profit.bg/article/2025042905510714504
https://money.bg/business/ot-minni-giganti-do-petrolni-igrachi-golemite-kompanii-zalagat-vse-poveche-na-beliya-vodorod.html


Все по-голям брой големи компании - от минни гиганти до енергийни играчи, инвестират на естествения, известен
още като "бял" водород. Очевидно всички виждат потенциала на нещо голямо, което може радикално да промени
глобалния енергиен пейзаж, пише CNBC. Естественият водород е водороден газ, който се намира в естествената
си форма под повърхността на Земята. Дълго пренебрегваният ресурс, открит за ... 

Европейската комисия призова страните членки да са подали исканията си за прилагане на тази клауза за
дефицита до края на април, така че окончателното решение да бъде факт за всички включили се страни до юли,
2025 година България ще се възползва от възможността да поиска от ЕК надхвърляне на лимита за 3% дефицит с
цел завишаване разходите за отбрана. Това обяви на брифинг пред журналисти премиерът... 

Седмица, след като Испания обяви триумфално първия си ден, в който перки и панели покриха всички енергийни
нужди, днес страната е без електричество вече цял ден. Правителството не може (или не иска) да каже каква е
официалната причина. Сега, както винаги при такива случаи, се правят опити да се ползват затворените ядрени
реактори, за да се реактивира мрежата, защото, като се стъмни и панелите не р... 

Администрацията на президента на САЩ Доналд Тръмп е предприела мерки за смекчаване на въздействието от
наложените мита върху автомобилния сектор, съобщава агенция Ройтерс, позовавайки се на официални
източници, предава БТА. Според новото решение, част от митата върху произведените в чужбина автомобилни
части, използвани за сглобяване на коли в САЩ, ще бъдат облекчени. Освен това ще бъде предотвра... 

В края на декември 2024 година изтече тригодишният срок за изпълнение на последната Програмата за развитие
на селските райони (ПРСР 2014-2020 г.), по която страната ни получаваше подпомагане за инвестиции в
земеделските стопанства и за обновяване на селата. Този срок се прилага по Правилото N+3, като специално за
ПРСР 2014-2020 г. беше заложен преходен период на прилагане. Трите години след приклю... 

На пресконференция, която се проведе в посолството на Франция в България, Френско-българската търговска и
индустриална камара (ФБТИК) представи проучването "Бизнес средата в България". То се осъществява от Ипсос
България с подкрепата на ОББ. Получените данни показват, че данъчните ставки за фирми и физически лица,
членството на България в ЕС са двете най-големи предимства на бизнес средата в Бълга... 

Дата: 29.04.2025 09:02
Медия: Money.bg

Заглавие: България ще поиска от ЕК да надхвърли 3% бюджетен дефицит заради отбраната
Дата: 29.04.2025 09:00
Медия: Econ

Заглавие: Седмица, след като обяви първия си ден на перки и фотоволтаици, Испания остана без ток
Дата: 29.04.2025 08:53
Медия: Труд

Заглавие: Администрацията на Тръмп облекчава митата върху вносните авточасти
Дата: 29.04.2025 11:21
Медия: Класа

Заглавие: Искаме от Брюксел да удължи финансирането по ПРСР до края на 2025 г.
Дата: 29.04.2025 11:19
Медия: Синор БГ

Заглавие: ОББ подкрепи проучването "Бизнес средата в България" на Френско-българската търговска и
индустриална камара
Дата: 29.04.2025 12:09
Медия: Обединена българска банка

Заглавие: Hyundai Electric for ALL: нова програма за достъпна електрическа мобилност в България със
специални цени
Дата: 29.04.2025 12:03

https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D1%89%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D0%95%D0%9A-%D0%B4%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B4%D1%85%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%BB%D0%B8-3-%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82%D0%B5%D0%BD-%D0%B4%D0%B5%D1%84%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%82-%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B8-%D0%BE%D1%82%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0_l.a_i.811896_at.10.html
https://trud.bg/a/articles/%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%BC%D0%B8%D1%86%D0%B0-%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4-%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%BE-%D0%BE%D0%B1%D1%8F%D0%B2%D0%B8-%D0%BF%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D0%B8-%D0%B4%D0%B5%D0%BD-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%BA%D0%B8-%D0%B8-%D1%84%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D0%BB%D1%82%D0%B0%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D0%B8%D1%81%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B5%D0%B7-%D1%82%D0%BE%D0%BA
http://www.classa.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/item/554195-%D0%B0%D0%B4%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D1%80%D1%8A%D0%BC%D0%BF-%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%87%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D1%82%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D1%80%D1%85%D1%83-%D0%B2%D0%BD%D0%BE%D1%81%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B0%D0%B2%D1%82%D0%BE%D1%87%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B8
https://sinor.bg/73300-iskame-ot-bryuksel-da-udalzhi-finansiraneto-po-prsr-do-kraya-na-2025-g
https://www.ubb.bg/news/view/UBB-podkrepi-prouchvaneto-Biznes-sredata-v-Bulgaria-na-Frensko-bulgarskata-targovska-i-industrialna-kamara
https://utroruse.com/article/1112042/


Hyundai стартира програмата Electric for All с изключителни, субсидирани от Hyundai Motor Europe ценови условия,
разработени конкретно и ексклузивно за българския пазар. Hyundai Motor Europe оценява българския пазар като
стратегически, развиващ се в сферата на електрическата мобилност, с добра и бързо разрастваща се
инфраструктура.Hyundai INSTER, Световен електрически автомобил на годината 2025, м... 

Инвеститорът търси кадри с познания по румънски език Русе може скоро да се превърне в четвъртия български
град с офис на един от водещите доставчици на бизнес услуги в страната. Възможността за откриване на офис на
"Съдърланд Глобал Сървисиз България" в крайдунавския град бе обсъдена на работна среща между заместник-
кметовете Златомира Стефанова и Димитър Недев и изпълнителния директор на аутсорси... 

Северозападната ни съседка обаче признава, че има спор по проектодоговора за съвместно
строителствоМинистърът на транспорта на Северна Македония Александър Николоски казва, че са изпратени над
15 писма до България, на които не е получен отговор от българска страна относно изграждането на
железопътната линия до България, предаде МИА. Това е поредното обвинение от страна на северозападната ни
съседк... 

"Сигурност, конкурентоспособност и дигитализация са стратегическите цели, които стоят пред Европейския съюз в
контекста на глобалната надпревара. Настоящото посещение на председателя на Европейския съвет има за цел
да координираме нашите съвместни усилия именно в тези ключови направления". Това заяви министър-
председателят Росен Желязков на съвместен брифинг с председателя на Европейския съвет Ант... 

Администрацията на президента на САЩ Доналд Тръмп досега е задържала най-малко 436.87 млрд. долара
финансиране, одобрено от Конгреса, съобщиха във вторник демократи в комисиите по бюджетни кредити на
Конгреса на САЩ. Замразените средства засягат федералното правителство, показва първоначалната оценка на
запорираните средства в проекта, ръководен от сенатор Пати Мъри от Вашингтон и конгресмена Роза... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Те искат до 2029 г. да се сдобият със свой домПоколението Z – хората, родени между 1997 и 2012 година – се
очертава като най-пестеливото поколение до момента. Независимо от глобалния икономически натиск и
нестабилния пазар на труда, мнозина от тях успяват да трупат спестявания с темпове, каквито не се наблюдават
при по-старите поколения. Според данни на Talker Research, цитирани от The New York Po... 

Медия: Утро Русе

Заглавие: Глобален аутсорсинг играч избира Русе за следващата си експанзия
Дата: 29.04.2025 12:22
Медия: Dunavmost

Заглавие: Скопие: Очевидно е, България, че не иска да строи жп линията по Коридор 8
Дата: 29.04.2025 10:03
Медия: Днес Дир.бг

Заглавие: Желязков: Ще увеличим разходите за отбрана като се възползваме от европейската клауза за
дерогация относно дефицита
Дата: 29.04.2025 12:33
Медия: 4ВЛАСТ

Заглавие: Тръмп задържа 436.87 млрд. долара финансиране, одобрено от Конгреса
Дата: 29.04.2025 12:51
Медия: Дневник

Заглавие: Gen Z спестява най-много пари от всички поколения
Дата: 29.04.2025 09:00
Медия: Бизнес новините

https://www.dunavmost.com/novini/globalen-autsorsing-igrach-izbira-ruse-za-sledvashtata-si-ekspanziya
https://dnes.dir.bg/politika/skopie-ochevidno-e-balgariya-che-ne-iska-da-stroi-zhp-liniyata-po-koridor-8
https://4vlast-bg.com/archives/802665
https://www.dnevnik.bg/sviat/2025/04/29/4776256_trump_zadurja_43687_mlrd_dolara_finansirane_odobreno/
https://businessnovinite.bg/finansi/gen-z-spestjava-naj-mnogo-pari-ot-vsichki-pokolenija.html


Получавате това, с което се примирявате - 7 признака, че стандартите ви са твърде ниски и трябва да предизвикат
тревога. Стара поговорка гласи: "Ние учим хората как да се отнасят с нас" и това перфектно обобщава същността
на самочувствието. Това, което приемаме от другите – и от самите себе си – говори много за нашата самооценка.
Ако някога сте се чувствали изтощени, неуважени или заседнали в неща... 

Данните на НСИ за домакинските бюджети през 2024 г. показват ръст на доходите с 18,5% спрямо предходната
година – до 12 857 лева средно на лице. Положителните новини са нарастване на дела на доходите от работна
заплата, от трудова дейност извън работната заплата и от самостоятелна заетост – до общо 63,5% от доходите при
61,4% през 2023 година. Доходите от всички социални трансфери (пенсии, обезщет... 

КНСБ и представители на социалните партньори отдадоха днес, 28 април, почит на загиналите при трудови
злополуки работници. Бяха поднесени венци и цветя пред мемориалната плоча, поставена пред сградата на
конфедерацията в София. С едноминутно мълчание бяха сведени глави пред паметта на 64-мата българи,
изгубили живота си на работното място през 2024 г. Тъжното число бе изписано със запалени свещи. ... 

Редактор: Юлия Георгиева, кадър Нова нюз От 1 юни тази година трудовата книжка става електронна.
Работодателите трябва да изискат хартиените книжки от служителите, за да се оформят и да им се върнат
обратно. Офомрямането става с краен срок 1 юни 2026 година. Това коментира за Нова нюз националният
секретар на КНСБ Величка Микова. От 1 юни всеки работник ще има един електронен трудов запис - това ... 

Над 50 на сто от работодателите в България изпитват сериозен недостиг на кадри. Това става ясно от най-новото
годишно проучване на иновативната платформа за подбор на кадри nPloy, проведено сред над 1900
професионалисти и 200 компании в България. Най-голям "глад за служители" има секторите на в IT, финанси и
инженерство, като вече квалифицираните специалисти изобщо не кандидатстват за позиции без ... 

Стартират номинациите за престижната класация, отличаваща успешните бизнес лидери на България - Top 100
Executives 2025, инициирана от Career Show. Класацията е част от инициативата Career Show Index, целяща да
отличи успешните и вдъхновяващипрофесионалисти в различни области. Top 100 Executives 2025 насочва
вниманието към успешните C-Suite професионалисти у нас със значителен принос в развитието ... 

Заглавие: 7 признака, че стандартите ви са твърде ниски: Получавате това, с което се примирявате
Дата: 28.04.2025 14:50
Медия: Actualno.com

Заглавие: Доходите от труд нарастват
Дата: 29.04.2025 09:04
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: КНСБ почете паметта на загиналите при трудови злополуки работници
Дата: 28.04.2025 14:22
Медия: Конфедерация на независимите синдикати в България (КНСБ)

Заглавие: Новите ни шефове няма да знаят старите ни заплати с въвеждането на електронни трудови книжки
Дата: 29.04.2025 12:02
Медия: Petel.bg

Заглавие: Всеки втори работодател у нас страда от липса на квалифицирани кадри
Дата: 29.04.2025 11:30
Медия: Money.bg

Заглавие: Стартират номинациите за класацията на 100-те бизнес лидери на България
Дата: 29.04.2025 11:05
Медия: Moreto.net

Заглавие: Проучване: 56% от работодателите имат трудности да намерят квалифициран персонал
Дата: 29.04.2025 10:50
Медия: News.bg

https://www.actualno.com/curious/7-priznaka-che-standartite-vi-sa-tvyrde-niski-poluchavate-tova-s-koeto-se-primirjavate-news_2439204.html
https://kmeta.bg/%D0%B4%D0%BE%D1%85%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BE%D1%82-%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4-%D0%BD%D0%B0%D1%80%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0%D1%82/
https://knsb-bg.org/index.php/2025/04/28/knsb-pochete-pametta-na-zaginalite-pri-trudovi-zlopoluki-rabotniczi-2/
https://petel.bg/Novite-ni-shefove-nyama-da-znayat-starite-ni-zaplati-s-vavezhdaneto-na-elektronni-trudovi-knizhki__584088
https://money.bg/economics/vseki-vtori-rabotodatel-u-nas-strada-ot-lipsa-na-kvalifitsirani-kadri.html
https://www.moreto.net/novini.php?n=511328&c=04
https://news.bg/society/prouchvane-56-ot-rabotodatelite-imat-trudnosti-da-nameryat-kvalifitsiran-personal.html


Нарастващо разминаване между очакванията на работодатели и служители в България очертава ново
национално проучване на HR платформата nPloy, проведено сред над 1900 професионалисти и 200 компании.
Данните разкриват сериозни предизвикателства пред пазара на труда - остър недостиг на кадри, търсене на
гъвкавост, липса на прозрачност в заплащането и опасения за ролята на изкуствения интелект. Според д... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Седмица, след като Испания обяви триумфално първия си ден, в който перки и панели покриха всички енергийни
нужди, днес страната е без електричество вече цял ден. Правителството не може (или не иска) да каже каква е
официалната причина. Сега, както винаги при такива случаи, се правят опити да се ползват затворените ядрени
реактори, за да се реактивира мрежата, защото, като се стъмни и панелите не р... 

През 1978 г. страната ни има своя "черен петък" в енергетикатаИспания обяви извънредно положение, след като
страната остана без електричество в по-голямата си част още от вчера. Причината за срива все още се изяснява,
но според предварителна информация става дума за повреда в основна трансмисионна линия, която предизвика
верижна реакция в енергийната мрежа. Подобни случаи ни напомнят колко крехка ... 

Конфискуваха автомобил на мъж от Благоевград, защото е бил издирван от Интерпол в шенгенското пространство.
Мъжът купил колата и я регистрирал в България, но при проверка след месеци полицията му съобщила, че трябва
да я задържи. Впоследствие се оказало, че автомобилът е свален от издирване, но собственикът все още не може
да го вземе. "Закупена е законно, има и италиански документи, на гърба им ... 

Президентът Румен Радев обсъди възможностите за насърчаване на икономическия обмен и инвестициите
между България и Полша на среща с представители на Полско-българската търговска камара. Радев е във
Варшава по покана на своя колега Анджей Дуда за участие в 10-ата Среща на върха на Инициативата "Три
морета". В първия ден от визитата си той разговаря с представители на полски и български компании с п... 

Расте недоволството срещу идеята за ветрогенератори в Осоговска планина, предаде "Фокус". Инвестиционното
намерение за изграждане на ветроенергиен парк в планина Осогово е включено в докладна записка за
предстоящото на 30 април заседание на Общинския съвет. В Тази връзка е насрочен и граждански протест. Той
ще бъде на същата дата от 14.00 часа.Кметът на Община Кюстендил инж. Огнян Атанасов вече за... 

Заглавие: Седмица, след като обяви първия си ден на перки и фотоволтаици, Испания остана без ток
Дата: 29.04.2025 10:05
Медия: Лентата

Заглавие: 13 януари, 13:13 часа! Денят, в който България остана без ток
Дата: 29.04.2025 09:36
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Благоевградчанин се оплака: Конфискуваха купената ми съвсем законно кола заради издирване в
Шенген, никой не я търси, но не ми я връщат
Дата: 29.04.2025 09:33
Медия: Струма

Заглавие: От бизнеса във Варшава потвърдиха пред Румен Радев, че разширят дейността си у нас
Дата: 28.04.2025 20:01
Медия: News.bg

Заглавие: Расте недоволството срещу идеята за ветрогенератори в Осогово
Дата: 28.04.2025 14:21
Медия: Фокус

Заглавие: Почти всички бойни дронове на въоръжение във ВСУ са местно производство
Дата: 29.04.2025 11:35
Медия: news 24

https://www.lentata.com/sedmica-sled-kato-obyavi-prviya-si-den-na-perki-i-fotovoltaici-ispaniya-ostana-bez-tok
https://www.standartnews.com/lifestyle-lyubopitno/13-yanuari-1313-chasa-denyat-v-koyto-balgariya-ostana-bez-tok-595004.html
https://www.struma.com/obshtestvo/blagoevgradchanin-se-oplaka-konfiskuvaha-kupenata-mi-suvsem-zakonno-kola_231586/
https://news.bg/politics/ot-biznesa-vav-varshava-potvardiha-pred-rumen-radev-che-razshiryat-deynostta-si-u-nas.html
https://www.focus-news.net/novini/regioni/Raste-nedovolstvoto-sreshtu-ideyata-za-vetrogeneratori-v-Osogovo-2536548
https://news24sofia.eu/pochti-vsichki-boyni-dronove-na-vaorazhenie-vav-vsu-sa-mestno-proizvodstvo/


Повече от 95% от безпилотните летателни апарати, използвани от Въоръжените сили на Украйна за отразяване
на руската агресия, са произведени в Украйна и са местно производство. Това съобщи Би Би Си. Медията се
позова на заместник-министъра на отбраната на страната Валерий Чуркин. През изминалата 2024 г. ведомството
официално е одобрило над 330 образци на безпилотни летателни апарати, разработени в ... 

Конгресменът от Мичиган Шри Танедар внесе в Камарата на представителите на САЩ (долната камара на
Конгреса) искания за импийчмънт срещу президента Доналд Тръмп. Според демократа държавният глава
"пренебрегва Конституцията, Конгреса и съдилищата", което означава, че "не се бори за Америка - той я
унищожава и застрашава нашата демокрация", заяви Танедар в социалните мрежи. Конгресменът уточни, че е ... 

Доц. д-р Косьо Стойчев, преподавател в катедра "Регионална и политическа география" към СУ "Св. Климент
Охридски", "Бизнес старт", 29.04.2025 г.Дали САЩ ще успеят да запазят глобалното си лидерство зависи не толкова
от новите играчи - които нямат потенциала да го направят - а от това какво ще направи Америка по отношение на
запазването на продуктите с висока добавена стойност и високи технологии. ... 

Последният месец изкара на изпитание нервите на хиляди българи – първо Vivacom се срина на национално
ниво, а днес последва масивен срив при А1. Официалните обяснения са "технически проблеми", "бъгове в
софтуера", и "случайни аварии". Но дали това е цялата истина? Следи на хибридна война и корпоративни поръчки
Източници от телеком бранша неофициално споделят за подозрителен синхрон в авариите и на... 

Българската енергийна система е стабилна и не се очакват проблеми. Това каза министърът на енергетиката
Жечо Станков пред журналисти преди началото на семинара, организиран от "Уестингхаус" (Westinghouse) в
"Гранд Хотел Милениум", предаде БТА. Коментарът му бе в отговор на въпрос дали съществува риск страната ни да
остане без електричество по примера на Испания и Португалия. По думите му именно яд... 

Заглавие: Внесоха искане за импийчмънт на Тръмп: "В САЩ има президенти, не крале" (ВИДЕО)
Дата: 29.04.2025 11:43
Медия: Actualno.com

Заглавие: Косьо Стойчев: Лесните решения за Тръмп свършиха
Дата: 29.04.2025 12:20
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: ХИБРИДНА ВОЙНА: ЗАГОВОР ЛИ СЕ КРИЕ ЗАД СРИВОВЕТЕ ВЪВ VIVACOM И A1? КОЙ Е СЛЕДВАЩИЯТ,
ЙЕНТЕЛ?
Дата: 29.04.2025 12:08
Медия: ТопПреса

Заглавие: Застрашена ли е страната ни от испанския проблем?
Дата: 29.04.2025 12:15
Медия: Novinite.bg

https://www.actualno.com/america/vnesoha-iskane-za-impijchmynt-na-trymp-v-sasht-ima-prezidenti-ne-krale-video-news_2439769.html
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/144186-kosyo-stoychev-lesnite-resheniya-za-tramp-svarshiha
https://toppresa.com/378190/%D1%85%D0%B8%D0%B1%D1%80%D0%B8%D0%B4%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%80-%D0%BB%D0%B8-%D1%81%D0%B5-%D0%BA%D1%80%D0%B8%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%B4-%D1%81
https://www.novinite.bg/articles/267258/Zastrashena-li-e-stranata-ni-ot-ispanskiya-problem
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